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Declaration on Involvement of Safety Conviction Records 
職安定罪記錄聲明 

 
(This form will form part of the registration application form. 此表格將構成註冊申請表的一部份。) 

 
 
I declare my company: 
我謹此聲明本公司： 
 
(Please put  in one of the boxes below. 請在以下其中一個方格加上號。) 

 
 has not more than 5 safety conviction records1 or any fatal accident in any 6-month period in the 
past 2 years from the date of submission of the application. 
由遞交申請日期起計於過往 2 年內的任何連續 6 個月，涉及不多於 5 次的職安定罪紀錄 1，或

任何致命事故。 

 
 has more than 5 safety conviction records1 or has fatal accident(s) in any 6-month period in the 
past 2 years from the date of submission of the application as detailed in Annex I. Enclosed with a 
copy of a safety audit report. 
由遞交申請日期起計於過往 2 年內的任何連續 6 個月，涉及多於 5 次的職安定罪紀錄 1或致命

事故，詳見附件一。現附上安全審計報告副本。 

 
 

Registration Number (if applicable) 
註冊編號 (如適用)： 

 

 
Name of Company 
公司名稱： 

 

 
Name, Position and Signature of Top Management2 
高層管理人員 2姓名，職位及簽署： 

 

 
Company Chop 
公司印章： 

 

 
Date 
日期： 

 

 
 
 
 

 
1 Each arising out of separate incidents under the same contract or sub-contract 按同一合約及不同事件引發計算 
2  Top Management means the registered company director under the Companies Ordinance, or sole proprietor or 
partners for unincorporated companies, or person who holds management position and is authorized by the Company. 
高層管理人員指《公司條例》下的註冊公司董事，就非有限公司而言，指東主或合伙人，或獲公司授權的管理人

員 
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Annex I 
附件一 

 
A list of all safety conviction records 

職安定罪紀錄表 

 
Serial 
No. 
序號 

Offence 
Location 
案發地點 

Date of 
Offence 
違例日期 

Short Description 
簡述 

Offence 
罪行 

Date of 
Sentence 
判決日期 

Sentence 
(Fines/Imprisonment) 
刑罰(罰款/監禁) 

1.        

2.        

3.        

4.        

5.        

6.        

7.        

8.        

9.        

10.        

 


